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Poznań, 16 kwietnia 2018 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: reklamy nieistniejącej linii autobusowej L 

Szanowny Panie Prezydencie, 

na budynku starego Dworca Kolejowego, od strony placu Dworcowego, jest wywieszona reklama linii 

autobusowej pospiesznej L. Linia ta jednak od prawie 2 lat nie kursuje. 

Zwracam się z prośbą o usunięcie informacji, która wprowadza w błąd pasażerów. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 


